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Pitanje broj 80/14

Pitanje :  Problem migranata na područiju KS?

Obrazloženje : 
Svima nama je poznato da se u našoj zemlji nalazi veliki broj migranata koji 
traže mogučnost da preko naše zemlje odu u EU. Na žalost puno njih je ušlo ali 
nikako da nadje izlaz iz naše zemlje. Veliki broj se nalazi i na područiju KS i 
mislim da bi Vlada pod hitno zajedno sa resornim ministarstvima Federacije  
morala da nadje rješenje za adekvatan smještaj ovih ljudi . Ide zima a samim 
tm i hladni dani i hladne noii a prijedlog o smještaju migranata na područiju 
Biambara je van svake pamet. Imamo toliko praznih zgrada, poslovnih 
prostora, kasarni a i izgradjenih stambenih objekata koji zjape prazni  gdje bi se 
mogli smjestt migrant. Situacija je alarmanta i treba je pod hitno rješavat.
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